
       Protokół Nr 32/09 

z posiedzenia komisji socjalno - porządkowej i oświaty 
         dnia 20 października 2009 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1230

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Elżbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski  i w części
dotyczącej spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch. .
W posiedzeniu uczestniczył   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 23 października 2009 r.
4.Ocena stanu ochrony przeciwpożarowej  na terenie gminy 
   Opinia komisji na sesję   
5.Podsumowanie działalności świetlic środowiskowych i świetlic TPD na terenie gminy  
   Opinia komisji na sesję 
6.Sprawy różne    
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół  Nr  31/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała niżej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane   pytania  czy  wątpliwości  ,  a  następnie
zaopiniowała jak niżej :
-projekt   uchwały  Nr  XXXI/244/09  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  korzystania  z
gminnego obiektu  użyteczności  publicznej  „  Moje boisko – Orlik  2012 ” -  komisja
projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie  z  uwagą  dopisania  na  końcu  regulaminu
następującego zdania „ Telefon do instruktora sportu... 695 173 368 „ , 
-projekt  uchwały Nr XXXI/245/09 w sprawie zmiany wydatków Gminnego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Gminy Stargard Szczeciński na 2009 rok
Skarbnik Gminy poinformowała ,że jest to tylko jedna zmiana zakładająca przesunięcie 
środków  w  związku  z  opracowaniem  dokumentu  dotyczącego   programu  usuwania
azbestu  i skorygowała błąd matematyczny  .
Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .     
-projekt uchwały Nr XXXI/246/09  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości 
Wójt Gminy wyjaśnił , że w projekcie uchwały przedstawione stawki podatku wzrosły o
5 % w stosunku do stawek podatku roku bieżącego 
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Komisja dokładnie przeanalizowała projekt uchwały,a skarbnik gminy  informowała jaka
jest stawka maksymalna ogłoszona przez Ministra Finansów , jaka jest propozycja wójta
i stawka obowiązująca w roku bieżącym .
Komisja uwag do projektu uchwały nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt
uchwały.  
-projekt  uchwały Nr XXXI/247/09  w sprawie ustalenia stawek podatku od środków
transportowych 
Wójt Gminy powiedział  ,że stawki podatku od środków transportowych na rok 2010
proponuje  pozostawić na poziomie roku 2009, jedynie  ulega zmianie  w załączniku nr 3
stawka od przyczep lub naczep o dopuszczalnej masie całkowitej pojazdów – nie mniej
niż  12  t  – mniej  niż  38 t ,  liczbie osi  3 i  więcej  ,  innym systemie zawieszenia osi
jezdnych z 948 zł na 953 zł . Uzasadniając  decyzję Wójt  wyjaśnił ,że  m.in sugerował
się stawkami  obowiązującymi w mieście , gdzie są znacznie niższe .    
Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały i pozytywnie go zaopiniowała .
-projekt   uchwały  Nr  XXXI/248/09  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  poboru
podatków w drodze inkasa – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  ,
-projekt  uchwały Nr XXXI/249/09 w sprawie utworzenia sołectw w gminie Stargard
Szczeciński – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ,
-projekt  uchwały Nr XXXI/250/09  zmieniający uchwałę w sprawie określenia statutów
sołectwom  gminy  Stargard  Szczeciński-  komisja  projekt  uchwały  zaopiniowała
pozytywnie 
-projekt uchwały Nr XXXI/251/09  w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/225/09 Rady
Gminy Stargard  Szczeciński z dnia 26 czerwca 2009 roku
Wójt  Gminy  poinformował  ,że  zmianę  Studium  przeprowadza  się  na  wniosek  p.
Maksymowicza  wprowadzając dodatkowe funkcje,  a w uzasadnieniu do uchwały  z
przedłożonej   koncepcji wnioskodawcy teren przeznacza się  w przeważającej części na
zabudowę  jednorodzinną   oraz  jednorodzinną  szeregową  i  tutaj  wójt  zaznaczył  ,że
komisja gospodarki nie widzi  takiej funkcji na terenie gminy i raczej słuszna jest uwaga
komisji  ,  aby nie wprowadzać  funkcji  zabudowy szeregowej  ,  ale  o  tym  będziemy
rozmawiać na etapie zmiany planu .
Komisja w/w projekt zaopiniowała pozytywnie . 
Wójt Gminy poinformował ,że Główny Urząd Statystyczny opublikował średnią  cenę
skupu żyta  za okres pierwszych trzech kwartałów 2009 r. , która wynosi 34.10 zł za 1
dt . Propozycja  Wójt  raczej będzie taka  ,aby nie obniżać opublikowanej ceny. 
Ad.4
Przewodnicząca  komisji  omówiła  informację  na  temat  ochrony przeciwpożarowej  na
terenie gminy .
Komisja wyraziła swoją opinię jak niżej : 
Komisja Socjalno - Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 20.10.2009 r. dokonała
oceny stanu ochrony przeciwpożarowej  na terenie gminy – nie wnosząc uwag przyjęła
informację .
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5 
Przewodnicząca  komisji  omówiła  informację  dotyczącą  podsumowania  działalności
świetlic i  świetlic środowiskowych prowadzonych przy współpracy z TPD na terenie
gminy w 2009 roku . 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu .
Radna Kornet Renata zapytała się co będzie dalej z przedszkolem, bo kończy się już
program .
Wójt Gminy odpowiadając wyjaśnił ,że kończy się termin realizacji projektu działania 
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przedszkola,  z  informacji  otrzymanych  wynika ,że  w przedszkolu brak  jest  dzieci  .
Szukane są nowe projekty .
Ponadto  wójt  poinformował  ,że  odbędzie  się  spotkanie  w  sprawie  zawiązania
Stowarzyszenia w Sownie z udziałem osoby Stowarzyszenia  WIR . 
Kolejno wójt poinformował o działaniach w sprawie  uruchomienia przedszkola – TPD
w Witkowie Drugim , gdzie  udział gminy  to m.in koszty oświetlenia , ogrzania , czynsz
dzierżawny określony przez księdza , bo  jest to budynek byłego Hospicjum,  poniosą
rodzice dzieci uczęszczających do przedszkola . 
Wójt  zaznaczył  ,iż  w  budżecie  na  rok  następny  należałoby  szukać  środków  na
utrzymanie świetlic , pomyśleć o zatrudnieniu osób do opiekowania się świetlicami .
Komisja po zakończeniu dyskusji przyjęła opinię jak niżej : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  przyjęła  informację  i  pozytywnie  oceniła
działalność świetlic środowiskowych i świetlic TPD na terenie gminy . 
Ad.6
Radny Klim – poruszył temat dotyczący wyposażenia nowo wybudowanej świetlicy w
Klępinie, co można  byłoby kupić  ze środków sołeckich i zapytał się o chodnik  w
kierunku świetlicy z środków  funduszu sołeckiego wsi . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy wyjaśnił  ,że według wyjaśnień  powiatu to
powinna być firma do wykonania tego zadania .
Radna Kornet Renata zapytała się o termin zakończenia inwestycji dotyczącej remontu
drogi – Sowno .Kolejno radna poruszyła  temat w sprawie  wyposażania placów zabaw
przy szkołach  z środków unijnych, gdzie   dyrektorzy  szkół pisali programy , a sprawa
dotyczyła wysokości kwoty , którą musiała by dołożyć gmina, aby nie była za wysoka .
Radna poinformowała o dziurach w drodze w Poczerninie w związku z objazdem .  
Wójt Gminy odpowiedział ,że całość inwestycji to dwa etapy , pierwszy etap zostanie
zakończony w listopadzie .W drugiej sprawie wójt wyjaśnił ,że dofinansowanie gminy to
50 % i z budżetu maksymalnie może być 20 tys zł . 
Radny Grabski zapytał się o remont świetlicy w Golinie i o remont drogi Barzkowice –
Czarnkowo .
Wójt  Gminy  odpowiedział  ,że  zostało  podpisane  ogłoszenie  o  przetargu  na  remont
świetlicy w Golinie , a remont drogi należy zgłosić .
Kolejno  komisja  zapoznała  się  z  nowymi  nazwami  ulic  jakie  będą  wprowadzone  w
miejscowości Grzędzice  , konsultacje w sprawie nazw ulic zostały przeprowadzone z
mieszkańcami jak poinformował wójt i wstępnie   planuje się na m-c listopad podjęcie
uchwały .
Zastępca  Wójta  wrócił  do  regulaminu  w  sprawie  zasad  dofinansowania  usuwania  i
unieszkodliwiania  odpadów  zawierających  azbest  z  terenu  gminy  ,  który  to  radni
otrzymali na ostatniej sesji i poprosił o uwagi .
Radny Klim zabierając głos w tej sprawie przedstawił swoją opinię ,iż jego zdaniem to
właściciel  powinien  wykonać  wszystkie  prace  i  dostarczyć  eternit  do  miejsca
składowania , a nie firma będzie wykonywać prace związane np. ze ściągnięciem tego
eternitu  .
Zastępca wójta poinformował ,że projekt uchwały zostanie przygotowany na najbliższą
sesję i że radni otrzymają go trochę  wcześniej.
Ad.7
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodnicząca  Komisji  Elżbieta  Kucaj
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .
Protokołowała :                                                                        Przewodnicząca Komisji
Z. Stoczkowska                                                                               Elżbieta Kucaj 
Data sporządzenia :                                                                  Data podpisania : 
2009.10.20                                                                               2009.  ................................


